
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 9. december 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 71
Vil ministeren redegøre for, om det er tidssvarende, at der i dag findes en Kammeradvo
kattitel, som tildeles en privat virksomhed, herunder særligt set i lyset af, at Kongehuset 
udfaser ordningen med Kongelige Hofleverandører med følgende begrundelse: "Det er 
Kongehusets opfattelse, at en ordning, som indebærer, at enkelte virksomheder gennem 
en årrække kan påberåbe sig en særlig anerkendelse fra Kongehuset, ikke længere er 
tidssvarende."? (”Hofleverandørordning udfases”, www.kongehuset.dk, den 13. november 
2024)

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Mette Thiesen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Thiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Simon Kollerup
formand

1/1

Offentligt
FIU Alm.del - Spørgsmål 71

Finansudvalget 2024-25


